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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  38/2021 
 
Tid  01.11.2021 kl. 18:00 
Plats  Styrelserummet och Microsoft Teams 
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 18:04. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan godkändes i sin helhet.  
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes. 
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

● Destination Unknown 
● Sitzplaneringsmöte 
● Samkväm med WsTF 
● Häva i Hesa 
● Canon-möte  

 
 Lydia Nystén 

● Fullmäktige presidiemöte 
● ÅFK möte 
● ÅFK videofilmning 
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● Samkväm med wstf 
● Wated i Vasa 

 
 Angelina Mattbäck 

● Samkväm med WsTF 
 

 Emilia Sparf  
• Samkväm med WsTF 
• Häva i Hesa 
 

 Johannes Lövdahl 
● Häva i Hesa 
● Samkväm med WsTF 
 

 Ville Toivari 
• Samkväm med WsTF 
• Häva i Hesa 
 

 Kia Stenbacka 
• Inga anmälningsärenden 
 

 Jonas Jansson 
● Samkväm med WsTF 
● Häva i Hesa 

 
 Joakim Andersson 

● Samkväm med WsTF 
 

 Lisa Niemistö  
● Häva i Hesa  

 
7 § CELLA NOVA 
 

 Bokningar diskuterades. Dörren vid Cella som gått sönder diskuterades och den har nu fixats. 
Saker som behöver fixas i Cella diskuterades.  

 
8 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 

Halarutdelning/sykväll för utisarna diskuterades och skall planeras in till nästa vecka. 
Röstning för Årets föreläsare och Årets kamrat öppnar denna vecka. Studiecirklar skall 
diskuteras med Emma.  

 
9 § STUDIESOCIALT 
 
 Häva i Hesa diskuterades.  
 
10 § EKONOMI 
 

Kassorna diskuterades. Faktureringar som skickats ut diskuterades. Tutorerna har betalat sina 
kläder. Dagssaldot togs upp.  
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11 § NÄRINGSLIV 
 

 Kontrakt med LähiTapiola diskuterades. Bankkvällen är under planering.  
 
12 § NÖTTE 
 

 Uttryckt version av Nötte finns nu i skolan. Nya SSHV merch tröjorna diskuterades. 
Styrelsehalarmärke skall fixas. 

 
13 § PROJEKT 
 
 Emilia deltar på OVVS möte imorgon. Studiepodden diskuterades. Årsfesten diskuterades.  
 
14 § INFO & WEBB 
 

Marknadsföringen av Sisu diskuterades. Resten av årsfestevenemangen läggs upp inom kort.  
 
16 §  PROGRAM 
 

 Politivas beer pong evenemang diskuterades. Beställning för dricka till årsfestsillizen 
diskuterades.  

 
17 §  SSHV:s maskot 
  
 Medlemmar får ge förslag. En google forms skall göras av Emilia.  
 
18 § INBJUDNINGAR  
 
 Inga. 
 
19 § AKTUELLT  
 
 Gulisutmanare och Årets tutor  
 Diskuterades. Väljs under nästa möte.  
  
 UF-möte 
 Diskuterades.  
 
 SSHV <3 filicia  
 Onsdag 3.11. Diskuterades. 
 
 Pampasmaffians styrelsebyte 
 Har behandlats innan. 
  
 Valmöte 
 Måndag 8.11 kl. 18:00. Diskuterades. Angelina fixar blommor.  
 
 Rektorskaffe 
 Ämnen som skall tas upp diskuterades.  
 
 Gulisspex  
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 På tisdag 9.11.  
 
 Bankkväll 
 Bankerna är kontaktade. Evenemanget diskuterades.  
 
 Hankdammen 
 Diskuterades. Fredagen 12.11.  
 
 Herrmiddag 
 Diskuterades kort.  
 
20 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 AW med Warrantti 
 Diskuterades kort. Evenemanget är under planering. 
 
 Årsfestsilliz dag två 
 Robin och Joakim är ansvariga för detta. Skall läggas till i Årsfestveckans evenemang.  
 
21 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls måndag 12.11.2021 kl. 07:00 i styrelserummet och Microsoft Teams. 
 
22 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 20:10 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


